
 

 

Achterbanverslag MR vergadering 20-6-2017 
 

 
Hierbij alweer het laatste achterbanverslag van dit schooljaar. 
 
Formatie 
De formatie voor volgend schooljaar is besproken. De oudergeleding van de MR was hierover 
positief. 
 
Omvormen MR naar KC-raad (kindcentrum raad)  
Het bestuur van PIT heeft de wens om de MR om te vormen tot KC-raad. Dit houdt in dat, naast de 
ouder- en personeelsgeleding, er ook een ouder en een pedagogisch medewerker vanuit de 
kinderopvang zitting zullen nemen in de KC-raad. Zodra hier mee duidelijkheid over is, wordt u hier 
natuurlijk over geïnformeerd.  
 
Veiligheidsthermometer: 
De veiligheidsthermometer werd afgenomen in het kader van De Vreedzame School. Het lijkt erop, 
dat het project zijn vruchten afwerpt. We mogen de voorzichtige conclusie trekken, dat het pesten 
op school lijkt af te nemen. Elk schooljaar zal de veiligheidsthermometer worden afgenomen.  
 
Begroting Ouderraad: 
De MR heeft de begroting van de ouderraad over de afgelopen jaren gezien. Opvallend vonden wij 
de reserve, die wordt opgebouwd. We zullen aan de OR nadere toelichting vragen.  
 
Nieuw lid: 
Vanaf volgend schooljaar zullen we een nieuw MR lid in ons midden hebben; Marielle Postma. 
Moeder van Olivia uit groep 3. Zij zal de plaats innemen van Karin Valk, die de MR gaat verlaten. 
Het voorzitterschap van Karin wordt overgenomen door Erik van den Broek. 
 
Website: 
Op de vernieuwde website van het kindcentrum vindt u een pagina van de MR. Hierin stellen de 
leden zich kort aan u voor en kunt u de achterbanverslagen nog eens terug vinden. Tevens kunt u 
rechtstreeks vragen stellen aan de MR. 
 
Als laatste willen we in dit achterbanverslag nog stilstaan bij het vertrek van Karin. Na jaren lange 
inzet voor de MR treedt zij af. Haar werk als lid en voorzitter van de MR wordt zeer gewaardeerd! 
Karin, bedankt voor al jouw inzet. 


